
P r o t o k 6 l  nr IV/2019 
z obrad IV  sesjl Rady Mlejskiej w Klodzku, 
kt6ra odbyla slq w dnlu 24 stycznia 2019r. 

w sail Rajc6w Urzqdu Mlasta w Ktodzku 

Sesja rozpoczeta sle o godz. 15:00 

1. Otwarcle obrad IV  sesjl Rady Miejskiej w Kbdzku. 
Otwarcia sesjl dokonala Pnewodniczqca Rady Miejskiej w Klodzku Pani Elibleta fytyhska mbwiqc: 
,,Otwieram obrady IV  sesji Rady Miejskiej w Klodzku". 

2. Stwlerdzenle wainodci sesji. 
Pnewodniczqca Rady Panl Elibleta fytyhska stwierdzila, i i  w sesji uczestniuy 20 radnych 
w zwiqzku z tym wszystkie podejmowane decyzje bgdq prawornocne. 
Lista obecnoici radnych na sesji stanowi zal. nr 1 do protokolu. 
(Nieobecny na sesjl radny Pan Pawet Najda) 

Przewodnlaqca Rady Pani Elibleta iytyhska poprosila wszystkich o powstanie i uczczenle 
minutp ciszy tragicznie zmartego Prezydenta Gdahska Pana Pawla Adarnowicza. 
Minuta ciszy. 

3. Wyb6r sekretarza sesjl. 
Na sekretana sesji Przewodniczqca Rady Pani Elibleta ~ytyhska zaproponowala radnego Pana 
Piotra Bryte. Pan radny wyrazil zgode. Innych kandydatur na sekretana obrad nle zgloszono. 
Poddano kandydature pod glosowanie. 
Glosowanie: za - 20, pneciw - 0, wstnymalo sic - 0. 
Imienny wykaz glosowania stanowi zal. nr 2 do protokolu. 
Radny Pan Piotr Bryta zostal powolany na sekretarza obrad. 

4. Przyjecle protokolu z obrad I11 sesjl Rady Miejskiej w Kbdzku. 
Protokbl zostal pnedtoiony radnym. Uwag do protokolbw nie zgtoszono. 
Protokt9 z I11 sesji Rady Mlejskiej w Ktodzku zostal przyjqty. 

5. Sprawozdanle Burmlstrza Miasta Klodzka z prac mledzy sesjami. (Zal. nr 3) 
Sprawozdanie zostalo przedlozone radnyrn. 
Uwag i zapytah do sprawozdania nie stwierdzono. 
Sprawozdanie zostalo przyjete. 

6. Informacja na temat przyznanych stypendl6w I pomocy dla mlodzieiy w 2018 roku. 
(Zat. nr 4)  

Pnewodniczqca Rady Pani Elibleta iytyhska poprosila o zabranie glosu przez radnego Pana 
Damiana Slaka: Witam wszystkich, zwlaszcza mtodziei. Fundacja ,,Razem Moterny Wiecejn przy 
Domu Dziecka w Klodzku jak co roku przyznaje stypendia. Fundatorami sq radni, burmistnowie, 
prezesi. W tym roku mamy przyznanych osiem stypendibw. 

Pnystqpiono do ceremonii wreuenia stypendiow. Katdy z darayhc6w pnekazal osobikcie 
stypendlum dla swojego stypendysty. ' 

Marta Rabiej. Stypendium ufundowali: Zdzislawa Gbrska i Wieslaw Tracz. 
Wojclech Czechowski. Stypendium ufundowali: Iwona Sobuyk i Pawel Najda. 
Amadeusz Perz. Stypendium ufundowali: Iwona Sobuyk i Michal Piszko. 
Joanna Konopacka. Stypendium ufundowaii: Anna Karolczak I Bogdan Halawin. 
Katarzyna Borszowska. Stypendium ufundowali: Aneta tosiewicz i Zbigniew Kucharek. 
Aleksandra tabqdf. Stypendium ufundowali: Elibieta tytyhska i Tornasz Pelyliski. 
Olga Olszewska. Stypendium ufundowali: Valerie lourdan i Piotr Bryla. 
Aleksandra Mielnicka. Stypendium ufundowali: Valerie lurdan i Damian Siak. 
W dalszej czelci pkt 6 ponqdku obrad P~ewodniCZqca Rady poinformowab, i e  radni 0ttZYmali 
lnformacje pnedloionq przez Burmistrza Miasta na temat przyznanych stypendibw i pomocy dla 
rntodziety w 2018 roku. 



Pytah do przedlotonego materiatu nie stwlerdzono. 
Przed przystqpieniem do kolejnego punktu obrad Burmistrz Miasta Pan Michal Plszko zglosit 
wnlosek o dokonanie zmian w porzqdku obrad poprzez wprowadzenie do porzqdku obrad projektu 
uchwaly na druku nr 26 w sprawie wyratenia zgody na wystqplenie Gminy Miasta Klodzko 
z Lokalnego Centrum Rozwoju ,,Samorzqdowa Polska" Klodzko sp. z 0.0. z siedzibqw Klodzku poprzez 
zbycie w drodze sprzedaty wszystkich udzialbw przystugujqcych Gmlnie Miastu Klodzko na rzecz 
Centrum Operacyjnego ,,Senior 2030" S.A. z siedzibq w Warszawie oraz wyratenla zgody na 
wystqplenie Gminy Miasta Klodzko ze spo1kl Krajowy Fundusz Senlora sp. z 0.0. z sledzlbq 
w Wanzawie poprzez zbycie w drodze sprzedazy wszystkich udzialbw przystugujqcych Gminie Miastu 
Klodzko. 

Wigcej propozycji zmlan i uwag do porzqdku obrad nie zgloszono. 

Przewodnlczqca Rady Pan1 Eltbleta kytynska poddata pod glosowanie wprowadzenie do porzqdku 
obrad projektu uchwaty na druku nr 26. 
Glosowanie: za - 16, pneclw - 0, wstrzyrnalo sle - 4. 
Imienny wykaz glosowania stanowl zaf. nr 5 do protokdu. 
Projekt uchwaly zostat wprowadzony do porzqdku obrad jako punkt 11, pozostate punkty porzqdku 
obrad otrzymujq punkty wg kolejnoici. 

1. Otwarcle IV sesjl Rady Miejskiej w Ktodzku. 
2. Stwierdzenie waznoici sesji. 
3. Wyb6r sekretarza sesji. 
4. Przyjgcie protokolu z obrad 111 sesji Rady Miejskiej w Klodzku. 
5. Sprawozdanie Burmlstrza Miasta Ktodzka z prac migdzy sesjaml. 
6. Informacja na temat przyznanych stypendibw I pomocy dla mtodziezy w 2018 roku. 
7. Przyjpcle planu pracy Kornlsji Rewlzyjnej Rady Miejskiej w Klodzku na 2019 rok oraz planu 

pracy Komlsji Zdrowia, Pornocy Spdecznej, Sportu i Turystykl Rady Miejskiej w Ktodzku na 
rok 2019. 

8. Podjpcie uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 
Klodzko na lata 2019-2028, druk nr 25. 

9. Podjecie uchwaty w sprawie przystqpienia Gminy Mlejskiej Klodzko do Stowarzyszenia 
,,Dolnoilqska Organlzacja Turystyuna" we Wroclawlu, druk nr 23. 

10. Podjecie uchwaty w sprawie przyjecia Strategii rozwoju spoleczno-gospodarczego 
potudniowej I zachodniej czgSc1 Dolnego $lqska, zwanej ,,Strategia Rozwoju Sudety 2030", 
druk  nr 24. 

11. Podjecie uchwaty w sprawie wyrazenia zgody na wystqplenie Gminy Miasta Klodzko 
z Lokalnego Centrum Rozwoju ,,Samorzqdowa Polska" Klodzko sp. z 0.0. z siedzibq w Klodzku 
poprzez zbycie w drodze sprzedaty wszystkich udziaMw przystugujqcych Gminie Miastu 
Kbdzko na r z e u  Centrum Operacyjnego "Senior 2030" S.A..z siedzibq w Warszawie oraz 
wyratenia zgody na wystqpienie Gminy Miasta Ktodzko ze spbtki Krajowy Fundusz Senlora 
sp. z 0.0. z siedzibq w Warszawie poprzez zbycie w drodze sprzedaiy wszystkich udzlat6w 
przystugujqcych Gmlnie Miastu Ktodzko, d ruk  nr 26. 

12. Interpela j e  i zapytania radnych. 
13. Wnioski i ojwiadczenia radnych. 
14. Sprawy rbtne. 
15. Zakohczenie sesji. 

7. Pny jpc ie  planu pracy Komlsj i  Rewizyjnej Rady Mlejskiej w Ktodzku na  2019 r ok  oraz 
planu pracy Komlsj i  Zdrowia, Pomocy Spolecznej, Sportu i Turystyki Rady Mlejskiej 
w Klodzku na rok  2019. 

Przewodniczqca Rady Pan1 Eltbieta t y tyhska  poddala pod glosowanie przyjgcie planu pracy Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Klodzku na 2019 
Uwag nie wniesiono. 
Glosowanie: za - 20, pneclw - 0, wst~yrna lo  sic - 0. 
Imienny wykaz glosowania stanowi zal. nr 6 do protokotu. 
Plan pracy Komlsj i  Rewlzyjnej zostal przyjqty. (Zal. nr 7) 



Przewodniczqca Rady Pani Eltbieta tytyliska poddab pod gtosowanie przyjecie planu pracy Kornisji 
Zdrowia, Pornocy Spotecznej, Sportu i Tyrystyki Rady Miejskiej w Klodzku na rok 2019. 
Uwag nie wniesiono. 
Glosowanie: za - 20, pnedw - 0, wstrzymalo sie - 0. 
Irnienny wykaz gtosowania stanowi zal. nr 8 do protokdu. 
Plan pracy Komisji Zdrowia, Pomocy Spolecznej, Sportu i Turystyki zostat przyjqty. 
(Zal. nr 9) 

8. Podjpcie uchwaly w sprawle zmiany Wieloletniej Prognozy Flnansowej Grniny Miejskiej 
Ktodzko na lata 2019-2028, druk nr 25. (Zal. nr 10) 
Projekt uchwaty zostal przedtoiony radnyrn. 

Przewodniczqca Rady Panl Eltbieta tytyliska poprosila o phedstawienie opinil Kornisji 
rnerytorycznej. 

Przewodniczqca Kornisji Budietu, Finansow i Polltyki Gospodaraej Panl Aneta Cosiewlu 
poinforrnowata, t e  Komisja wnioskuje o przyjecie projektu uchwaty na druku nr 25, bez poprawek. 

Uwag i zapytan do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniaqca Rady Pani Elibleta iytyliska poddata pod gtosowanie podjecie uchwaly w sprawie 
zrniany Wieloletniej Prognozy Finansowej Grniny Miejskiej Klodzko na lata 2018 - 2027, druk nr 25. 
Glosowanle: za - 19, przeclw - 0, wstrzymab sic - 1. 
Irnlenny wykaz gtosowania stanowi zal. nr 11 do protokotu. 
Uchwata zostata podjqta I otrzymala nr IV/28/2019. (Zal. nr 12) 

9. Podjecie uchwaly w sprawie przystqpienia Gminy Miejskiej Kbdzko do Stowarzyszenia 
,,DolnoSl~ska Organizacja Turystyuna" we Wrodawlu, druk nr 23. (Zal. nr 13) 
Projekt uchwaty zostal przedtotony radnyrn. 

Przewodniczqca Rady Pani Elibleta iytyliska poprosita o przedstawienie opinii Kornisji 
rnerytoryunych. 

Przewodniczqcy Komisji Zdrowia, Pornocy Spotecznej, Sportu I Turystyki Pan Adam Kwas 
poinforrnowat, t e  Kornisja wnioskuje o przyjecie projektu uchwaty na druku nr 23, bez poprawek. 

Przewodniuqca Kornisji Budtetu, Finansow i Polltyki Gospodaraej Panl Aneta Loslewicz 
poinforrnowala, t e  Komisja wnioskuje o przyjecie projektu uchwaty na'druku nr 23, bez poprawek. 

Uwag i zapytari do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqca Rady Panl Eltbleta tytynska poddata pod gtosowanie podjecie uchwaty w sprawie 
przystqpienia Gminy Miejskiej Ktodzko do Stowarzyszenia ,,DolnoBlqska Organizacja Turystyczna" we 
Wroctawiu, dmk nr 23. 
Glosowanie: za - 20, pneciw - 0, wstrzyrnalo sic - 0. 
Irnienny wykaz gtosowania stanowi zal. nr 14 do protokdu. 
Uchwab zostata podjpta i otrzymala nr IV/29/2019. (Zal. nr 15) 

10. Podjpcie uchwaly w sprawie przyjpcia Strategll rozwoju spoleczno-gospodarczego 
pdudnlowej I zachodniej czqlcl Dolnego glqska, zwanej ,,Strategis Rozwoju Sudety 2030", 
druk nr 24. (Zat nr 16) 
Projekt uchwaty zostat przedtotony radnyrn. 

Przewodniaqca Rady Panl Eltbieta tytyliska poprosita o przedstawienie opinii Kornisji 
rnerytorycznych. 

Przewodniczqca Kornisji Budietu, Finans6w i Polityki Gospodarczej Panl Aneta tosiewicz 
poinforrnowata, t e  Komisja wnioskuje o przyjecie projektu uchwaly na druku nr 24, bez poprawek. 
Przewodniczqcy Kornisji Zdrowia, Pornocy Spotecznej, Sportu i Turystyki Pan Adam Kwas 
poinforrnowat, i e  Kornisja wnioskuje o prryjecie projektu uchwaty na druku nr 24, bez poprawek. 
Przewodniczqcy Komisji Gospodarki Kornunalnej, Ochrony ~rodowiska i tadu Przestrzennego Pan 
Zblgniew Nowak poinforrnowat, t e  Kornisja wnioskuje o przyjecie. projektu uchwaly na druku 
nr 24, bez poprawek. 



Przewodniuqcy Komisji Edukacji i Kultury Pan Damian Slak poinformowal, i e  Komisja wnioskuje 
o pnyjpcie projektu uchwaly na druku nr 24 wraz z poprawkq. Komisja proponuje wykreilenie zapisu 
w czeSci paragrafu trzeciego projektu uchwaw, tj, stow: ,,i podlega ogloszeniu w Biuletynie Informacji 
Publicznej Urzedu Mlejsklego w Klodzku". 

Burmlstrz Miasta Pan Michal Piszko nie wni6sl sprzeciwu do proponowanej przez Komisjq zmiany 
zapisu 5 3 w projekcie uchwaly na druku nr 24. 

Przewodniaqca Rady Pani Elibieta tytylSska poddala pod gbsowanie przyjecie poprawki 
zgtoszonej przez Komisje Edukacji i Kultury do projektu uchwaly na druku nr 24. 
Glosowanie: za - 20, przeciw - 0, wstrzymalo sic - 0. 
Imienny wykaz gtosowania stanowi zal, nr 17 do protokolu. 
Poprawka zostala przyjqta. 

Uwagl I zapytali do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniuqca Rady Pani Eltbleta tytyirska poddala pod glosowanie podjecie uchwaly w sprawie 
przyjecia Strategli rozwoju spoleczno-gospodaruego potudniowej i zachodniej czeici Dolnego Slqska, 
zwanej ,,Strategia Rozwoju Sudety 2030r', druk nr 24, wraz z przyjetq poprawkq. 
Glosowanie: za - 20, ptzeciw - 0, wstrzj.mato sic - 0. 
Imienny wykaz glosowania stanowi zal. nr 18 do protokolu. 
Uchwala zostafa podjqta I otrzymala nr IV/30/2019. (Zal. nr 19) 

11. Podjpcie uchwaly w sprawie wyraienia zgody na wystqpienie Gminy Miasta Klodzko 
z Lokalnego Centrum Rozwoju ,,Samo~qdOWa Poiska" Khdzko sp, z 0.0. z siedziba 
w Klodzku popnez zbycie w drodze sprzedaiy wszystkich udziaUw przyslugujqcych 
Gminie Mlastu Klodzko na rzecz Centrum OperacyJnego ,,Senior 2030" S.A. z siedzibq 
w Warszawie oraz wyraienia zgody na wystqpienie Gmlny Miasta Klodzko ze sp&ki 
Krajowy Fundusz Seniora sp. z 0.0. z siedzibq w Warszawiq poprzez zbycie w drodze 
spnedaiy wszystkich udzial6w przyslugujqcych Gminie Miastu Kfodzko, druk nr 26. 
(Zal. nr 20) 
Projekt uchwaly zostal przedtoiony radnym. 

Przewodniuqca Rady Pani Elibieta fytyirska poprosila o przedstawienie opinii Komisji 
merytorycznej. 

Przewodniczqca Komisjl Budietu, Finansow i Poiityki Gospodarczej Pani Aneta Losiewicz 
poinformowata, i e  Komisja wnioskuje o przyjecie projektu uchwaty na druku nr 26, bez poprawek. 

Uwagl i zapytali do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniuqca Rady Pani Elibleta kytyirska poddata pod glosowanie podjecie uchwaly w sprawie 
wyraienia zgody na wystqpienie Gminy Miasta Klodzko z Lokalnego Centrum Rozwoju ,,Samorzqdowa 
Polska" Ktodzko sp. z 0.0. z siedzibq w Ktodzku poprzez zbycie w drodze sprzedaiy wszystkich 
udziaMw przyslugujqcych Gmlnie Miastu Ktodzko na rzecz Centrum Operacyjnego "Senior 2030" S.A. 
z siedzibqw Warszawie oraz wyraienia zgody na wystqpienie Gminy Miasta Klodzko ze sp6tki Krajowy 
Fundusz Seniora sp. z 0.0. z siedzibq w Warszawie poprzez zbycie w drodze sprzedaiy wszystkich 
udzial6w przyslugujqcych Gminie Miastu Ktodzko, druk nr 26. 
Glosowanie: za - 16, przeciw - 0, wstmymalo ssie - 4. 
Irnienny wykaz glosowania stanowi zel. nr 21 do protokdu. 
Uchwak zostala pod j~ ta  i otrzymala nr IV/31/2019. (ZaI. nr 22) 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 
Sekretarz obrad Pan Piotr Bryla oraz Przewodniuqca Rady Pani Eltliieta ~ytyirska odczytali trek6 
interpela j i  i odpowiedzi na interpeiacje, ktore wplynely do biura Rady Miejskiej w okresie miedzy 
sesjaml: 

Odpowiedi Burmistrza Miasta (WO.II.0003.4.2018) na interpelacjp radnego Pana Stanislawa 
Bartczaka z dnia 07.12.2018 r. (ZaI. nr 23) 
Odpowiedf Burmistrza Miasta (WO.II.0003.5.2018) na interpelacje radnego Pana Stanislawa 
Bartczaka z dnla 10.12.2018 r. (Zal. nr 24). 



Odpowiedi Burrnistrza Miasta (WO.II.0003.6.2018) na interpelacje radnego Pana Stanislawa 
Bartaaka z dnia 07.12.2018 r. (Zal. nr 25). 
Odpowiedi Burrnistrza Miasta (WO.II.0003.7.2018) na interpelacje radnego Pana Stanistawa 
Bartczaka z dnia 19.12.2018 r. (Zal. nr 26). 
Odpowiedi Burrnistrza Miasta (WO.II.0003.8.2018) na interpelacje radnego Pana Stanislawa 
Bartczaka z dnia 19.12.2018 r. (Zal. nr 27). 
Interpelacja radnego Pana Stanistawa Bartczaka z dnia 27.12.2018 r. (Zal. nr 28). 
Odpowiedf Burrnistrza Miasta (WO.II1.0003.9.2019) na interpelacje radnego Pana 
Stanistawa Bartczaka z dnia 27.12.2018 r. (Zal. nr 29). 
Interpelacja radnego Pana Stanislawa Bartczaka z dnia 27.12.2018 r. (Zal. nr30). 
Odpowiedf Burrnistrza ~ ias ta .  (WO.II.0003.10.2018) na interpelacje radnego Pana 
Stanislawa Bartaaka z dnia 28.12.2018 r. (Zal. nr 31). 
Interpelacja radnego Pana Stanistawa Bartczaka z dnia 27.12.2018 r. (Zal. nr 32). 
Odpowiedi Burrnistrza Miasta (WO.II.0003.11.2018) na interpelacje radnego Pana 
Stanislawa Bartczaka z dnia 27.12.2018 r. (Zal. nr 33). 
Interpelacja radnego Pana Stanistawa Bartczaka z dnia 14.01.2019 r. (Zal. nr34). 
Interpelacja radnego Pana Zbigniewa Kucharka z dnia 04.01.2019 r. (Zal. nr 35). 
Interpelacja radnego Pana Stanistawa Bartczaka z dnia 21.01.2019 r. (Zal. nr 36). 
Interpelacja radnego Pana Stanistawa Bartczaka z dnia 21.01.2019 r. (Zal. nr37). 

0 god?. 15:40 - salq obrad opuSd radny pan Zbigniew Nowak. 

Glos zabrat radny Pan Damlan Slak: W sprawie interpelacji, podpisywanych przez radnego Pana 
Stanislawa Bartuaka. Zwlaszcza bardzo zainteresowany jestern sprawozdaniern Rb-27S, poniewal 
jeieli kt06 wie co to jest za druk Rb-27s i zadaje pytanie: ,,Prosze padab dzial, rozdzial, paragraf", 
to chyba nie orientuje sig co to  jest za druk. Takie retoryczne pytanie do autora - rnam nadzieje, ze 
to oglqda w telewizji i w internecie: laki kwartat kohczy sie 14 stycznia 2019 roku? I czy Pani Skarbnik 
specjalnie na ten dzleh rnusi robit Rb-27, Rb-27S, Rb-27D, N i itd.? Jekeli jest to motllwe, to jest 
to rnoja interpelacja - aby wszystkie interpelacje podpisywane przez Pana Stanislawa Bartczaka 
rozszenad o iata 2010-2014 - w rniare rnoiliwoici. 

Wos zabrat radny Pan Stanislaw Bartczak: Pani Przewodniczqca, Palistwo Radni, Szanowny Panie 
Burmistrzu. Panie radny, odpowiadarn na Pana pytanie. Ouywiicie jestem w stanie studiowania 
sprawozdanla budzetowego jeteli chodzi'o samorzqdy gminne z roku 2017 roku, t a k e  bardzo dobne 
wiern co to jest Rb-275, Rb-27ZZ, Rb-27N i m6glbym tu wiele wyliczat. l e i l i  Pan radny rnyfli, i e  
k to i  tego nie wie, to Pan slq myli i radzg przestudiowat, bo to jest bardzo watne dla pracy radnych, 
dla naszego rniasta, ieby miet orientacje w tych kwestiach. To tyle co m6gtbyrn powiedzlet do Pana 
radnego i dzigkuje, t e  Pan sie tym zainteresowak Ciesze sip, ze jest zainteresowanie. Chcialbyrn 
jeszcze zadat Panu Burrnistrzowi dwa pytania. Pierwsze pytanie: Kiedy zostanie powolany zarzad 
Fortecznego Parku Kuiturowego? Wierny, i e  takiego zarzqdu nie ma, a jak nie ma, to nic w tej kwestii, 
jeieli chodzl o Park Forteuny, zrobit nie rnoiemy. I drugie pytanie: Jaki obiekt jest w chwili obecnej 
budowany na dziatce 2/90 oraz 2/91 AM - 2A obreb Zagdrze, skrzyiowanie ul. Dusznickiej 
i ul. Objazdowej, grunty za PKS? 

Gbs zabrat Burrnistrz Miasta Pan MIchal Piszko: Pani Przewodniczqca, Wysoka Rado. Jeteli chodzi 
o pierwsze pytanie, to odpowiedi na nie zostanie udzieiona na piirnie. Rozurnie, l e  chodzi Panu 
o dzlatki u zbiegu ulic Objazdowej i Dusznickiej. Tu w tyrn mornencie odeilp Pana do Starostwa 
Powiatowego w Ktodzku. Po to, aby Pan wystqpit z wniosklern o udostepnienie inforrnacji pubiicznej 
i ieby Pan uzyskal odpowiedi dotyczqcq pozwolenia na budowe, kt6re zostalo wydane w tej sprawie. 
A jak Pan chcialby j u i  dzi i  wiedziet, to ja zapraszarn Pana na tablice - jest tablica inforrnujqca 
i rnoina przeuytat, kto jest inwestorern i jakiego typu ma to byt  inwestycja. Dziekuje. 

Gtos zabral radny Pan Bogustaw Szpytma: Pani Przewodniczqca, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu, 
Pani Skarbnik. Bardzo dzlekuje za udzielenie odpowiedzi, kt6ra wplyneta 18 styunia i dotyczyta 
mojego pytania o zaieglofci czynszowe za lokale rnieszkaine i iokale socjaine. Oczekuje na plirnie, 
bo zapewne tutaj nikt z pamieci niuego nie wydobedzie - takie zestawienle, ale za lata - co tez 
wlqte sic z wnioskiem radnego Darniana Slaka - do 31  grudnia 2012,2013 i 2014. Za trzy lata wstecz, 
poniewal rnarny tutaj dane od 3 1  grudnia 2015 r. I drugie pytanie. Dzii spotkalern sip 



z mieszkaricarni ul. Bohaterbw Getta 23 A. Chodzi o ewentualne dofinansowanie rernontu elewacjl. 
Mieszkahcy chcleliby sip spotkat z Panern Burrnistrzem. Czy rnbgtbyrn uczestniczyt w nawiqzaniu tej 
relacji i uczestniczyt te t  w spotkaniu z vieszkahcarni? Dziekuje. 

Burrnistrz Miasta Pan Mlchal Plszko: Pani Przewodniczga, Wysoka Rado. Nie widzg iadnych 
przeszkbd. Jeteil dojdzie do takiego spotkania z mieszkaricami, to jak najbardziej radny Pan 
Bogustaw Szpytrna mote w nim uczestniczyt. Dziekuje. 

Glos zabrat radny Pan Adam Kwas: Otrzyrnaliirny j u i  kilkanaicle interpelacji, w tyrn jedna 
z siedemnastoma punktarni i jei l i  tak dalej pbjdzie, to nastilpl paraliz stuib, poniewat wiekszoit tych 
lnterpelacji znajduje sie w Biuletynie Inforrnacji Publicznej, rbwniei sprawozdania statystyczne Rb. 
Wszystkle te sprawozdania slutby Urzedu Miasta majq obowiqzek publikowai kwartalnie. Odsytam 
Pahstwa radnych o ile rnieliby w tej sprawie jakiei niejasnoici do Biuletynu Informacji Publicznej, 
tam na stronach te inforrnacje sq od lat publikowane. Moina robit tez zestawienia. Natorniast jekli 
chodzi o kwestie rozliczeh budtetu, to marny ustawowe terrniny I obowiqzki. Marny t e i  inforrnacje 
o dziatalnolci spbtek miejskich, gdzie corocznie w okolicy absolutoriurn a y l i  w czerwcu publikowane 
sq informacje na stronach Rady Miejskiej i rnoiecie Pahstwo w archiwurn takie informacje uzyskat. 
W zwiqzku z tym bezcelowe bytoby powielanie inforrnacji, ktbrych obowiqzek publikowania obciqza 
slutby rniejskie na podstawie ustawy o Biuletynie Inforrnacji Publicznej. Apeluje o oglednoit, jeteli 
chodzi o stawianie takich pytah, a do sluib Pana Burrnistrza apelujq rbwniei o odsytanle Pahstwa 
radnych, ktbrzy rnajq wqtpllwokci do tych informacji, kt6re sq powszechnie dostepne na katdyrn 
kroku. Rbwniet polecarn rocznik statystyuny Gtownego Urzedu Statystycznego, gdzie sq absolutnie 
wszystkle Inforrnacje. Dornaganie sie inforrnacji finansowych na konkretny dzieh mija sie z celern, 
poniewaz takie inforrnacje nie mogq by6 sporzqdzane ad hoc, bowiern stanowiq one obowiqzek 
ustawowy I roane cry kwartalne sprawozdania sq oczywistoiciq i publikowane sq na stronach 
Biuletynu Inforrnacji Publicznej Miasta Ktodzka. Dziekuje. To taka uwaga na marginesie. 

Gtos zabral radny Pan Stanlotaw Bartczak; Odnoinie wypowiedzi radnego. Bardzo dzlgkuje za 
informacje. Oaywikcie duio jest racji w tyrn co Pan radny rndwi, jednak Szanowni Radni bardzo 
proszp, abyicie Pahstwo dali mi szanse korzystania z art. 24 Ustawy o samorzqdzie grninnym. Bardzo 
bade wdzieczny, jei l i  Pahstwo bedziecie cierpliwi, bo na tym polega rbwniei praca radnego, teby 
rniet orientacje we wszystklch dziedzinach, aby m6c potern dobrze pracowat dla spdeuelistwa, jak 
rbwniet podawat pornysly i rozwlqzania. Dzigkuje bardzo. 

Glos zabrat radny Pan Krzysztof Mqka: Ad vocem odnoinie sl.6w, ktbre wygtosil radny Pan Adam 
Kwas. Panie radny, niestety nle wszystkie dokurnenty na BIP sq dostedne. Niektbre sie nie otwierajq. 
l a  dzisiaj interwenlowatern w biurze Rady z profbq, ieby stutby inforrnatyczne Urzedu Miasta 
spowodowaly, ieby np. rnotna byto pobrat Strategie Rozwoju Miasta Klodzka, kt6ra jest teoretycznie 
zarnieszczona, ale ja jej nie moge w iaden sposbb pobrat. Podobnle niektbre jednostki, ktbre 
podlegajq gminie, te t  ten BIP jest j u i  dawno niezaktualizowany, to sq inforrnacje sprzed kilku lat. 
Naprawda prosze to przejrzet i wtedy moina takie uwagi pod naszym kierunkiem kierowat. Dziekuje. 

Przewodnlaqca Rady Pani El ib leta &ytyhska: lest to postulat, aby sprawdzit funkcjonowanie tego 
portalu. I to zroblrny. Jetell kt04 z Paristwa mlalby jakiel trudnoici, to prosze o zglaszanie ich do 
biura Rady. Bedziemy sic starat tak zarzqdzat tyrn systemern, teby on bezkolizyjnie dzialat i teby 
do Pahstwa trafialy rnaterialy, abykcie mogli je odczytywat. 

Radny Pan Adam Kwas: Strategie Rozwoju Miasta Ktodzka wyilp Panu na adres e-mail. Dysponuje 
niq osobikcie i jei l i  ma Pan jakiei problerny, to bardzo prosze o informacje, bo marn bogate 
archiwurn. Czasarni technika zawodzi, a jest prawdq, t e  nawet urzedy centralne nie publlkujq 
informacji, bo ich macierzyste ministentwo poprzestaje na inforrnacjach kluczowych i inne 
rninisterstwa niekiedy rnajq po trzy lata zalegbici, bo ich strony internetowe sq nieuynne. Jell1 
chodzi o inne sprawy, to rbwniei w archiwum Urzedu Miasta motna na miejscu uzyskat dokumenty 
papierowe. Tutaj bardzo sprawnie dziatajq stuiby naszej Rady. Myilg, t e  rowniet w tym zakresie 
motemy sobie pomagat. 

Przewodniczqca Rady Pan1 Eltbieta ty tyhska:  Ze swojej strony obiecujc, i e  postararny sic w rnlare 
naszych moiliwoici usunqt wszelkie uchybienia, jeieli w ogble takowq wystepujq po naszej stronie. 



Wlgcej glos6w nie stwierdzono. 

13. Wnioski i ~Swiadczenia radnych. 
Glos zabrat Burmistrz Miasta Pan Michaf Piszko: Pani Przewodniczqca, Wysoka Rado, ja jeszcze 
w kwestii poprzedniego punktu. Przepraszam, ze do niego wrbce, ale Pan radny Mqka powiedzlat, t e  
nie ma rnozliwo6ci otworzenia Strategii. Ja w tej wtalnie chwili na stronie Biuletynu Informacji 
Publianej otworzylem ten dokument. Motliwe, i e  Pan radny ma problem z przegiqdarkq 
i przeglqdarka Panu blokuje dostep do tego dokurnentu. Jest to dokurnent, ktbry sip otwiera 
i wszystko jest dostepne. Wszystko dziala w porzqdki i Pan radny ma w telefonie. 

Ad vocem radny Pan Krzysztof Mqka: Korzystalem z przeglqdarki rnozllla bqdi chrome i na zadnej 
sic nie otwieral. By6 mote po dzisiejszej interwencji sprawa zostala naprawiona, za co bardzo 
dziekuje. 

Gtos zabrat radny Pan Adam Kwas: Korzystajqc z okazjl w lrnieniu Kornisji Zdrowia, Pomocy 
Spotecznej, Sportu i Turystyki chcialbym tutaj po spotkaniu z kierownictwem Krytej Ptywalni wygloslt 
pozytywnq opinig i aprobujqcq dzialania obecnego kierownlctwa plywalni. Kornisja stwierdza, t e  
spadajq koszty, t e  kierownlctwo aktywnie zabiega o redukcje tych koszt6w i walczy z problemami 
organizacyjnyrni i bietqcyrni problemami finansowymi. JednoczeSnie Komisja doszta do wniosku, t e  
konieczne byloby sporzqdzenie stratebii rozwoju klodzkiego sportu z uwzglednieniern sportu 
ptywackiego i nauki ptywania, a w szczeg6lnosci dla najmbdszych. Takl wniosek wptynie do Pana 
Burmistrza I tutaj zachecam do pracy nad catoksztaltem strategii, bowiern zmienity sie organy 
zarzqdzajqce obiektarni sportowymi, diatego chciatbyrn wr6cit do tej sprawy i prosit o ewentuaine 
sporzqdzenie takiego dokumentu, oczywiscie z udzialern Srodowiska sportowego. JednoueSnie rn6j 
osobisty ape1 jest taki, ieby stadion rniejski, kt6ry jeszcze nie ma patrona, zebylmy przedyskutowali 
i mam nadzieje przyjeli za patrona lp .  mjr Leopoida Oleniuka, ktbry by+ wychowawcq wielu pokoleli 
klodzkich nauczycieli, bohaterem spod Monte Casino, iolnierzem gen. Maczka i wieloietnlm 
aktywnym dzlataczern sportowym na arenie Klodzka. MyBlp, t e  winniimy r6wniet wielu naszym 
poprzednikom i wsp6tobywatelom upamietnienie ich dokonali i chcialbym rbwniet, abyimy w tej 
sprawie dzialaii wsp6lnie i ieby w Muzeurn Ziemi Ktodzkiej powstat oddziat polwipcony osiqgnieciom 
sportowyrn, kbdzkiemu sportowi. W tym roku btdzie 75 lat naszej obecnolci na zierni klodzklej, 
a ciwle odchodzq ludzie, tak jak w podeszlym wieku odszedl Pan Leopold, kt6ry do kohca Zycia byl 
aktywny i poganial nas do pracy, rnimo i e  byt ernerytern i ciqgle narn wskazywal rzeczy, ktore sq 
oczywiste i do zrobienia. Mam nadzieje, i e  w miarg szybko uporarny sic z tym tematem i bedzierny 
kontynuowat upamietnienie naszych poprzednikbw w wielu innych dziedzinach np. kulturalnej, 
naukowej czy gospodarczej. Dzigkuje bardzo. 

Glos zabral radny Pan Stanislaw Bartczak: Pani Przewodniczqca, Radni. Marn takle pytanie 
dotyczqce Krytej Plywalni. Przewodniczqca Rady przerwala wypowiedi: radnego, proponujqc zadanie 
pytania w punkcie 14 porzqdku obrad - sprawy r6ine. Radny nie wni6sl sprzeciwu do propozycji 
Przewodniuqcej Rady. 

Wipcej wniosk6w i oiwladueh nie stwierdzono. 

14. Sprawy r6tne. 

Gbs zabral radny Pan Stanislaw Bartczak: Chcialbyrn zadat pytanie dotyczqce Krytej Ptywalni 
w Klodzku. Na jakiej podstawie prawnej dziata basen Kryta Plywalnia w Klodzku. Wiadomo, ze marny 
regularnln, ale jaka jest podstawa prawna? Prosze o odpowiedi. Dziekuje. 

Burrnistrz Mlasta Pan Michat Piszko: Pani Przewodniuqca, Wysoka Rado. Nie udziele Panu 
odpowiedzi na to pytanie, poniewaL zostalo ono zadane niezgodnie ze statutern i niezgodnie 
z porzqdkiern obrad. To pytanie mbgt Pan zadat w poprzednirn punkcie, obecnie jestelmy w sprawach 
r6znych. Prosze sie zwr6cit w takim razie z interpelacjq pisemnq, na ktbrq otrzyrna Pan odpowiedi. 

Radny Pan Stanidaw Bartuak: Dzipkujq bardzo. Tak zrobie. 

Glos zabrata radna Pani Aneta tosiewicz: Pani Przewodniaqca. Mieszkanka Ktodzka z terenu 
Owcza G6ra poprosita o gtos i bardzo bym prosita o umotliwienie wypowiedzenia sle. 



Glos zabrata mieszkanka Ktodzka Panl -: Dzieh dobry Paristwu. Uczestniczg 
pierwszv raz w sesji i chciatabym zapytat o Owczq Gbrg - i t e i  ztoig w tej sprawie wniosek, 
interpelacjg, poniewai dowiedziatam sig, i e  moina to zrobit. Mieszkaricy Owczej Gbry mieszkajq tam 
ponad 36 /at, gorna Kasztanowa nle ma chodnikbw. Mlode mamy chodzq z wbzkami na spacery po 
jezdni. Wok61 Fortu Owcza G6ra sqicieiki zrobione przez pieszych, a y  nie moina by bylo zrobif tam 
Scietek spacerowych i Scieiki rowerowej? Prosimy o to jako Owcza G6ra, ieby tyrn tematem w koricu, 
ktof sic zajqt, bo to trwa j u i  za dlugo. Tam wszystko niszaeje. lest park przy Nowym Swiecie, przy 
Twierdzy. Tam zawsze co roku jest zadbane, wyzbierane liicle, wygrabione, trawa zielona. Czy na 
Owczej Gorze nie moina zrobit takiego parku z ~Swietleniem, ieby mieszkaricy mogli tam spokojnie 
i bezplecznie spacerowaf? Ju i  nie mbwiq o tym, ieby poszly pieniqdze na remont Fortu Owaa Gbra, 
ktbry jest w ksztalcie gwiazdy z podwbjna fosq. Moie to dia kogoS btaha sprawa, ale mamy pigknq 
glbwnqTwierdzg, jest przepigkna - piekne zdjecia, oglqdalam folder. Czy ten drugi Fort Owua Gbra, 
po drugiej stronie rzeki nie mote by6 t e i  tak wykoriuony? Mamy tam t e i  problem z parkowanlem 
samochodbw. Sq miejsca. l a  zglaszatarn, pokazywatam kiedyt Burrnistrzowi gdzie motna zrobiC 
parking. Nawet kdo  mojej ullcy jest taka czgit ktbrq moina wykorzystat. Przede wszystkim z ulicy 
Grabowej, aby mogli parkowat mleszkaticy. Radni - zajrnijcie sig tym. Zapraszam wiosnq, jak sig 
ociepli, bo teraz mrozy i kaidy dba o zdrowie. Przejdicie sic, zobaczcie. Tam jest naprawdg 
przepieknie. Tyiko teraz jest to zniszczone. leszcze jedno, czy wiecie dlauego tam drzewa spadajq, 
tamiq sic z korzeniarni? I to potgine drzewa, niedawno dwa, trzy miesiqce temu przewrbcil sip 
potginy buk, dlatego i e  tam nie sq zbierane liicie - od ponad 15-20 lat. To podloie, Scibtka jest 
migkka, wszystko tam gnije. To drzewo nle byto zgnite jako drzewo - ono zgnito od korzenia. Sq 
zdjgcia, mamy wszystko udokumentowane. Proszg sig tym zajqf. Dzigkujg. 

Przewodniczqca Rady Pani Elibieta tytyirska: Bardzo proszg, jeieli jest to moiiiwe, aby wniosta 
Pani te postulaty na piSmle do biura Rady, bgdziemy Patistwu na nie odpowiadat. 

Gtos zabrata radna Pani Teresa Ludwln: Chciatabym wrbcif jeszue do Mikolaja, bo przeciet nie 
bgdg wracaf cab rok, dopier0 na koniec tego roku, a t e i  tu  naglq sprawy mieszkatic6w, ktbrym 
obiecalam najpierw spotkanie z Panem Burmistrzem i zaakcentowanie ich problembw oraz ich 
rozeznanie, poniewat nie bytam w poprzedniej Radzie, wigc t e i  muszg to najpierw rozeznaf. 
Wracajqc do Mikolaja i korzystajqc z obecnoSci Prezesa ZAMG, to prosllabym Pana Prezesa 
o przekazanie pracownikom stadionu podziekowanie. Dziekujemy r6wniez Panu za takq prgtnq, dobrq 
i pozytywnq pomoc osobom niepetnosprawnym w organizacji Mikolaja. Panie Burmistrzu, nie byto 
iadnych problembw. To dla nas jest istotne. MySlg, i e  wzorem ubieglych lat, kiedy bytam w Radzie 
Mlasta, t e i  bgdziemy miell moil iwolt podziqkowat osobom fizyanym i prawnym za pomoc osobom 
niepetnosprawnym i instytucjom, bo rzeczywiScie tak analizujqc ubiegk lata, przez dlugie iata sq 
takie instytucje i osoby, ktbre sukcesywnie wspierajq i pomagajq. Jest to bardzo istotne, bo 10s osbb 
niepetnosprawnych nie jest tatwy i to mbwlg z wtasnego doiwiadczenia. Dzigkujg bardzo. 

Glos zabrat radny Pan Zbigniew Kucharek: Wysoka Izbo, Panie Burmlstrzu, Pani Przewodniczqca. 
Chcg serdeanie podzigkowat mojej mieszkance z Owczej Gbry za takie wystqplenie. Ta sprawa jest 
waina i popierana przez wszystkich mieszkaricbw. Temat ten ciqgnie sig przez wiele lat i problemem 
jest to co Pani powiedziata - problem gnijqcych li lci jest co najmniej od 30 lat, bo rauej  by9  tam 
dorzucane lilcie n i i  wywiezione. Na obecnq chwiig jest j u i  sprawa ~&~u lowana,  i e  moina te iilcie 
dat do wywozu przez firmg komunalnq. Sprawa dotyczy terenu od ul. Kasztanowej do pierwszych 
stopni Fortu, ktbra jest nieprzejrzysta i to szkodzi. l u i  rozmawiatem na ten temat z Panem 
Burmistrzem na Klubie i to jest takim dyiematem, i e  majqc t q  pigknq czgit - jest problem 
z uzyskaniem tego terenu, poniewat jest on objgty spbtkq, jeszcze za poprzedniego Pana Burmist~a, 
a obecnego radnego. To sq sprawy nieuregulowane, a zapewne chcielibygmy, aby byt pigkny 
spacernlk dla mlodzieiy, dla ludzi spacerujqcych z psem. Ten temat jest niezakohczony, 
nierozwiqzany. Na pewno bgdziemy w tej sprawie dziataf i serdecznie dzigkuje za wsparcie. Mamy 
tutaj obecnego Pana syndyka, ktbry chcialby wystqpit w sprawie Hurtowni DOMINO. Zapewne nie 
jestekcie ParSstwo zorientowani w tej sprawie. Ja bralem udziat w wlzji lokalnej z Panem syndykiem 
i komisjq z Towarzystwem Pomocy im. SW. Brata Alberta, ktbre tam siq zorganizowalo. Byk 
spotkanie z Panem Burmistrzem i na obecnq sesjg przybyt Pan syndyk, kt6ry chciatby zabrat w tej 
sprawie glos. Ja bardzo o to proszg. 



Gks zabral syndyk PH DOMINO Pan Michal Blaszcryszyn: Pani Przewodniuqca, Wysoka Rado, 
Panie Burrnistrzu. Zostatem zaproszony, aby powiedziet pare stbw o sytuacji rnajqtkowej budynku, 
ktbry mieici slg przy ui. lukasirisklego 28-30. Spblka DOMINO jest w upadloici likwidacyjnej od 2014 
roku. Ja od teg0 czasu bezskutecznie prbbujg sprzedak te dwa budynki. Budynki byty objgte 
staranlami utworzenia Inkubatora Przedkigbiorczo6ci - projekt nle wyszedt z rbtnych powodbw, nie 
bedg w tej chwili o tym rn6wiC Obiekt jest wykorzystywany za obopblnq korzyiciq zarbwno rnasy 
upadtotci jak rbwnieiTowarzystwa Pornocy im. SW. Brata Alberta, w taki oto sposbb, teTowarzystwo 
wykorzystuje, sktaduje tam dary, ktbre rozdaje potrzebujqcym, a jest ich naprawdg sporo. Z drugiej 
strony rnasa upadtoiciowa rile ponosl kosztbw zw~qzanych z dozorern i ochronq mienia, u y  takirn 
bietqcyrn zabezpieczeniem. Jednouesnie zwrbcit sic do rnnie Powiatowy Inspektor Nadzoru 
Budowlanego z proibq o dokonanie oceny przydatnoici wykorzystywania tego budynku na 
okolicznoft wichury, ktora byla I pojaw~ty sie odpady tynku z elewacji. Zostaty przeprowadzone 
ogiedziny przez bieglego inz. Pana Jana Brodziaka. Raport w zasadzie dzisiaj odebratem. Chciatern 
Paristwa zainteresowat jednq rzecza a rnianowicie - w dniu dzisiejszym zaczyna tworzyt sig historia. 
Historia polega na tyrn, i e  jest bardzo wysokie prawdopodobieristwo, i e  ta upadtoit zostanie 
umorzona ze wzglgdu na brak irodkbw na pokrycle kosztbw postgpowania upadloiciowego. 
Co prowadzi do bardzo prostej rzeczy, a mianowicie bedzle prawdopodobnie istniat rnajqtek 
porzucony, bez wtaiciciela. Mogq to byt  w przyszloici ruiny takie jak byty w Oldrzychowicach 
Ktodzkich - Winiarskl Kornpleks Wlbkienniuy, ktbry dzigki staraniern wbjta i moim udalo sig 
aktywowat. Mogq pojawiC sle na ul, tukasiriskiego takie ruiny jakie byly w 6wiebodzlcach w centrum 
rniasta, tak gdzie byty krecone zdjecia do filmu ,,Miasto 44". Ten obiekt rbwniet dziqki staraniom 
Burrnistrza Swiebodzic zostal sprzedany przeze rnnie w ramach postgpowania upadtokciowego i teraz 
zostat zrekultywowany. Upadtoit ta jest na takim etapie, t e  albo sprzedarn ten budynek osobom 
trzecim, wbwczas Towarzystwo gw. Brata Alberta bpdzie rnusialo slg wyprowadzit z tego budynku, 
co badzie bardzo problernatyczne, ale poniekqd rnnie to nie dotyczy, albo jeieli tego budynku nikornu 
nie uda mi sie w rarnach postgpowania upadloiciowego sprzedat - Sqd urnorzy to  postgpowanie 
i bgdzie to obiekt w stosunku do ktbrego organ podatkowy nawet nie bgdzie mbgl doreczyt decyzji 
podatkowej i bgdzie mial problem. Nawet jeieli organ bgdzie, to bgdziecle Paristwo rnieli co roku 
przypis naleinoici podatkowych nieiciqgalnych. W zwiqzku z powyiszyrn macie Pahstwo jako grnina 
niebywatq okazjg kupit obiekt wolny od zobowiqzari. Tylko i wytqcznie sprzedai w postgpowaniu 
egzekucyjnyrn, czyli sprzedai od kornornika, bqdk sprzedai od syndyka gwarantuje Panstwu nabycie 
rnajqtku bez zobowiqzari wraz z aktern notarialnyrn. Wykreilane sq wszystkie hipoteki i Paristwo 
macie czysty rnajqtek. Iako wlodarze tego rniasta rnacie Pahstwo szanse uratowat te obiekty, bowiern 
w rnojej ocenie prowadzqc upadtoit od 2014 roku, prowadzqc portal Syndycy, prowadzqc rozrnowy 
z wszystkimi zainteresowanyrni, ten obiekt na wolnym rynku wydaje slg bye niezbywalny, a istnieje 
bardzo wysokie prawdopodobieristwo umorzenia postgpowania upadkfciowego. Jeieli tak sig 
skonay - powtarzam - bgdziecle Paristwo mieli ruiny w centrurn rniasta, a rnbwig to poniekqd jako 
osoba zwiqzana z tym rnlastern, poniewai rnol rodzlce rnieszkali w Kudowle-Zdrbj, a uuy l l  sig 
w szkole iredniej w Klodzku, dlatego uznatern tez za stuszne przyjqt zaproszenie i powiedziet dwa 
skwa. Dzlgkuje serdecznie. 

Gtos zabrata Wiceprzewodniczqca Rady Pan1 Zdzistawa G6mka: Panie Burmistrzu. Mam proibg do 
Pana od rnieszkahcbw, aby otworzyt wjazd od ul. Muzeainej, albo od ul. Wojska Polskiego. Kierowcy 
z Pogotowia Ratunkowego skariq sie, i e  jest strasznie utrudniony dojazd karetkq. Wiern, i e  
mieszkahcy bgdq monitowat i krzyczet, ieby zostalo tak jak jest, ale nie rnoie byf  tak szczelnie 
zamkniety dojazd, poniewai najwiekszy problem rnajq karetki. Druga sprawa. ladqc dzisiaj na sesjg 
na ul. Skoinej, kt06 wywrbcit znak inforrnacyjny z nazwqulicy SkoSna. Proszg o zajecie sic tyrn stutb, 
poniewat kt06 kto zbiera zlorn zabierze ten znak. 

Gtos zabrata Pani Teresa Ludwln: W nawiqzaniu do wypowiedzi kolefanki radnej. Ie i l i  chodzi 
o ul. Muzealnq, j u t  kiedyi sygnalizowalarn wpisami na facebook odnoSnie wjazdu w niedziele ludzi 
niepetnosprawnych i starszych, ktbrzy chcq uuestniczyt we rnszy w Koiciele Jezuitow. Zapewne to 
nie jest du iq  trudnoicla bo to nie jest ogrom tych samochodbw, chociaiby nawet kilka czy 
kllkanaicie w ciqgu dnia, w nledzlelg, to jednak to ulatwla sprawg. Te i  tutaj gorqca proiba 
mieszkaricbw w tej sprawie. Miatam o tyrn rozmawiaf z Kornendantern Straiy Miejskiej i Panern 



Burrnistrzern, ale skoro ternat zostal poruszony przez kolezanke, to  idg za ciosern i rnoie tg sprawg 
zatatwirny. Dzigkuje. 

Glos zabral radny Pan Bogustaw Szpytrna: Pani Przewodniuqca, Wysoka Rado. Ja tylko do Pana 
radnego w sprawie Owczej Gbry i do Pani mieszkanki Owczej Gbry, ktbra tutaj jest gokciem Rady. 
Cieszyrny sig, l e  bezpoirednlo mleszkahcy rnogq poruszyt tutaj swoje problemy i je nazywajq. Panle 
Burrnistrzu, byt projekt, ktbry nie zostat przyjety przez rnieszkahch dot. zagospodarowania tej 
Twierdzy. Miata tam powstai koiej gondolowa. Byt inwestor, ktbry deklarowal 45 rnln zl. Ja nie 
chcialern wracat do tego ternatu, ale Pan radny go poruszyl. RzeczywiScie urnowa zostala 
wypowiedziana. Tmajq tam jakieS procedury chyba sqdowe. Nie wiern na te  chwilg jak to wyglqda. 
Natorniast apeluje do Pana Burmistrza - na Boga - jakiS pornysl na t q  Owczq Gbrg? Ja rnialern - nie 
udalo sig mi sig zreallzowat. Z pokorq przyjmujg decyzjg mieszka~icow. Drzewa sig wywracajq. One 
byty wycinane - bylo duke oburzenie, to t e i  jestern w stanie zrozurniet. Ok, to j u i  rninglo. Pigt lat, 
u y  j u i  szeSt od tego uasu  rninie niedtugo. Apeluje o jakiS projekt zagospodarowania Owczej Gory. 

Gbs zabrat Burrnistrz Miasta Pan Michal Piszko: Pani Przewodniczqca, Wysoka Rado, Jezeli chodzi 
o ternat Owczej Gbry, to ja w tej chwili jestern na bieiqco i ta sprawa caty czas mi lezy z tytu gtowy. 
Na chwilg obecnq sytuacja na tym terenie jest taka, t e  Prokurator prowadzi tam postgpowanle od 
rnarca 2015 roku, kiedy Gmina Miejska Kbdzko zloiyta zawiadornienie do Prokuratury w sprawle 
zniszczeri w iwiecle roSlin, drzew i na obiekcie zabytkowyrn przez spbtkg Wadex Inwest sp. z 0.0. 

W tej chwlll tytut prawny do tej nieruchornoici posiada Grnina. Spblce wypowiedziano urnowe 
dlugoletniq. Przyporninarn, t e  byla to  czterdziestoletnia umowa dzieriawy 23 hektarbw gruntu. 
Zgodnie z urnowq, ktbrq znarn praktycznie na pamigt i o kaidej porze dnia i nocy jestern w stanie 
Panu Burrnistrzowi zacytowak zapisy tej urnowy, ktbre mdwiq rnlgdzy innyrni, i e  23 hektary gruntu 
sq dziertawione za 4 500 zt + VAT w skali roku, gdzie chociazby Ci paristwo, ktbrzy sq z Owczej Gbry 
wledzq doskonale, i e  jest tam odlewnia ieiiwa i ktora za 10 m2 ptacila wiecej czynszu dzieriawnego 
rocznie n i l  sp6tka Wadex Inwest sp, z 0.0. Grninie za dzieeawienie tych 23 hektarbw. Oczywiicle 
urnowa byta sporzqdzona w taki sposbb, t e  na 40 lat i praktycznie byta bez rnotliwoici 
wypowiedzenia, ale zdarzyla sig taka okazja - czyli to zniszczenie w Swiecie roilin. Zgodnie 
z operatern szacunkowyrn, ktbryrn dysponuje - jest on z grudnia 2015 roku - z Owczej Gbry zostato 
wycigtych 524 drzewa. Dokladnie masa w kubikach - to jest ponad 830 kubikbw drzewa wyjechato 
z Owczej G6ry o wartoici szacowanej przez bleglego na kwotg prawie 300 tys. zt. My plan na Owczq 
G6rg rnarny, ale czekarny do rnornentu, kiedy zostanie zakohuone postgpowanie prokuratorskie 
w tej sprawie. Niestety ono sig wydluta, poniewai Prokurator nie rnoie skorzystat z materiat6w jakle 
dostarczyta mu Grnina Miejska Ktodzko - czyli tej oplnii dendrologiunej wykonanej przez biegtego 
z zakresu tych prac parkowo-leinych - rnusi rniet swojq opinig. Z rnoich inforrnacji wynika to, t e  
prokuratura miata problem z wytonieniem takiego biegtego do policzenia tych drzew. W zesztyrn roku 
doszlo do wytonienia takiej osoby I na chwilg obecnq nie wiern na jakirn to  jest etapie, u y  biegty 
wszedl na ten obiekt, czy dopier0 bgdz~e wchodzit. My do rnornentu kiedy nie dostanierny jasnego, 
zielonego Swlatla od Prokuratury nie moiemy na tym obiekcie zbyt duzo prac wykonywat. To jest w 
ogble trudny obiekt do utrzyrnania. Teraz poinforrnujg Pahstwa o tyrn jaki pornyst rnial wlainie Pan 
Burrnistrz Bogustaw Szpytrna. Panie Blurmistnu, sytuacja wyglqda nastgpujqco. Pozwoienle na 
budowg, ktbre uzyskata Grnina - bodajie w 2010 roku - j u t  jest nieaktualne. Z bardzo prostego 
wzglpdu, poniewai pozwolenie to zostato uchylone przez Starostwo Powiatowe w Ktodzku, na wnlosek 
Prokuratury Rejonowej w Klodzku, poniewai zgodnle z jednyrn z postgpowari zostato ono wydane w 
oparciu o sfakzowane dokurnenty. Doszto do sfakzowania podpisbw pewnych os6b dotyaqcych 
Hurtowni DOMINO, gdzie Prokuratura stwierdzita z bieglyrn bezsprzecznie, ze doszlo do sfakzowania 
tych podpisbw, wigc zostato to  pozwolenie na budowg wydane w oparciu o sfakzowane dokurnenty i 
zawnioskowata do Starostwa Powiatowego o uchylenie tego pozwolenia na budowg i w tej chwlli nie 
ma ju t  nic. Chcialbyrn t e t  wyprowadzit Paristwa z blgdu jak r6wnlet opinlg publicznq o tej rnrzonce, 
ktbra nazywala sie kolej gondolowa, bo to byla proszg Palistwa mrzonka. Poniewai pozwolenie na 
budowe, ktbryrn dysponowala Grnina, a pbiniej Zaktad Administracji Mleszkaniami Gminnyrni, a 
pbiniej rzekomy inwestor, ktbry rniat wykonat inwestycje za 40 mln. zl. z kapitakm zaktadowyrn 50 
tys. zt. - co jest niespotykane chyba w skali naszego kraju, rnoie na jakichi wyspach dziewiczych 
albo w Burkina Faso takie inwestycje rnogq bye przeprowadzone w taki sposbb - byto niekornpletne, 
ponlewaf dokurnentacyjnie pozwolenie na budowe byto wydane przez Starostwo Powiatowe do tych 



zakresbw nieruchorno~ci, do ktbrych ma uprawnienia organ adrninistracji architektoniczno- 
budowlanej w postaci Starosty, do wydawania takich pozwoleri na budowe. Niestety w dokurnentacjl 
byta dziura, luka, poniewat brakowato wydania pozwolenia na budowe nad wodarnl ptynqcyrni, nad 
obszararni zarnknietyrni jakim jest PKP i nad drogq krajowq nr 33 czyli ul. Podgrodzie i pbiniej 
Wzniesienie. Tego pozwolenia nie bylo, poniewai takie pozwolenie wydaje Wojewoda Dolnoklqski. 
Dokurnentacyjnie te szurnne zapowiedzi rnbwiqce o tyrn, t e  w prrysztyrn, nastepnyrn roku, zaraz 
bedzie robiona kolejka gondolowa byty nierealne i niernoiliwe, poniewai nie byto odpowiedniej na to 
dokurnentacji i odpowiedniego pozwolenia. Na chwilg obecnq rnarny takq sytuacje, t e  Prokuratura 
prowadzi dalej postepowanie. Nlestety Fort Owcza Gbra zostat w rnojej ocenie zniszczony przez 
podrnioty prowadzqce tam nielegalnq wycinkg drzew. To j u i  zostawiarn Prokuraturze, teby ustalila 
kto dokonywal tej wycinkl i kto jest za to wszystko odpowiedzialny. My tam pracowaliirny rok i dwa 
lata temu ze studentarni Politechniki Lubelskiej. Prace te dotyuyly zagospodarowanla Bialych 
Koszarbw i rnoiliwoLci przeznaaenla ich pod obiekt funkcjonalny typu hostel, hotel, obiekty 
uiytecznoici publicznej. Marny z tego tytutu przygotowane na to ekspertyzy, ale na chwlle obecnq 
czekarny na rozstrzygniecie prokuratorskie. Jeieli jesteicie Pahstwo iywo zainteresowani ternatern 
Fortu Owcza Gbra rnam ponad 150-stronicowqopiniq dendrologicznq. Tutaj sq wyrnienione wszystkie 
informacje co zrobiono nie tak, gdzie ztarnano prawo i w jakiej ilogci i jakiej wartoici te obiekty 
zostaly uszkodzone. Chcialbyrn jeszcze poruszyt bardzo wainq i istotnq rzecz. Jeieli sp&ka byta 
rzeczywiicie a t  tak bardzo trafionyrn inwestorern w tej rnaterii i uwatataby, i e  ma racjp, to j u t  
dawno, dawno ternu ztoiykby pozew przeciwko Grninie I pozywalaby Grning o utracone korzyici 
zwiqzane z tyrn, i e  nie wykonata tej inwestycji i nie jest w stanie na niej zarabiat. Na chwilg obecnq 
nie rnarny takiego pozwu i pewnie nie bedzie, poniewai nie ma do tego podstaw. Spblka, ktbra zostab 
zatoiona - przyporninarn, i e  tam byty dwie wersje - sp6lka gietdowa Wadex S.A., a p6fniej nagle 
zrnieniono forrne i wydzleriawiono grunt na Owczej Gbrze (40-to hektarowy) ,,spblce kogucik" Wadex 
Inwest sp. z 0.0. I co znarnienite, w raportach gleldowych spblki Wadex S.A., ktbre byty publikowane 
i sq publikowane na stronle Giddy Papierbw Wartoiciowych jest jasny zapis - w rnornencie, w ktbryrn 
rnarny rozstrzygnipcie wyborae w 2014 roku -30 iistopada zrnienia sig Burrnistrz, u y l i  Pan Burrnistrz 
Szpytrna ustepuje i ja obejrnuje funkcje - cztery dni po rnolrn zaprzysiqieniu, czyli 8 grudnia, a tu 
doktadnie 12 grudnia okazuje sip raport gietdowy, w ktbryrn spblka Wadex S.A., ktbra zajrnuje sie 
produkcjq elernentbw gietych stalowych z blachy kwasoodpornej wycofufe sic z inwestycji Klodzkle 
Koleje Linowe, opuszczajqc sp6tke Wadex Inwest sp. z 0.0. Drodzy Paristwo, tego typu inwestycje, 
tak jak powiedzialern, rnogq by6 przeprowadzane, ale chyba naprawde w krajach trzeciego iwiata, 
albo czwartego. Dziekuje bardzo. 

Ad vocern rady Pan Bogustaw Szpytrna: Nle chcialern ruszat tego ternatu, bo jest on trudny dla 
Pana Burrnistrza. W tej sprawle zapadl jeden wyrok skazujqcy, za klarnstwo - czlowieka, ktbry klarnal, 
te  spaka Wadex kradla drzewo. 1 to jest prawornocny wyrok. Pan wie o kirn rnowig. I na razie to jest 
jeden wyrok, a wiec prosze nie sugerowat, i e  dzialy sie tam jaklei karkdornne rzeay. Do pbkl sic 
nie udowodni, to prosze tego nie mbwit. Wbknie spblka gieldowa powolala spblke-cbrke, bo tak siq 
rob1 Panie Burrnistrzu, ale poniewat Pan z biznesem ma niewiele wspblnego I nigdy Pan lnwestycji 
na sw6j rachunek nie robit to Pan tego nie wie. Inwestor zobowiqzat sig do trzech lat wybudowat 
koiej gondolowq I gwarantuje, ie wybudowalby. 12 mln pierwszy etap inwestycji, ale poniewat 
bardziej zaleialo na polityunyrn rozrnontowaniu wszystkiego i przytluveniu wszystkich wainych dla 
rniasta inlcjatyw, to tak s i ~  stato. I nle rnarn o to  iaiu, bo polityczna walka - trudna, ale prosze nie 
rnbwit, i e  pozwolenie nie byto waine, bo pozwolenie na budowe bylo prawornocne i jeieli sprawdzg, 
bo pozwolenia dotyczqce rzekl, linii kolejowych - sarn osobilcie je doglqdalern - byly. Jeteli byly 
i zarzuce Panu ktamstwo, to spotkarny sip w Sqdzie. I ostatnie j u i  zdanie. Proszg Paristwa. Pan 
Burrnistrz znaiazt doskonaly pretekst i bedzie te sytuacje grillowat. Ja rozurniern, te  to jest politycznie 
korzystne, natornlast jeszue raz apeluje Panie Burrnistrzu, bez dernagogii - proszg posluchat 
rnieszkahcow, a nie odbijat pilke, i e  Szpytrna. Ja nie rzqdzg j u i  tutaj piqty rok, prosze to parnietat. 
Czekarny na osierndziesiqt rnieszkah, czekamy na Pana deklaracje i z pewnokciq bgdzierny to 
rozliczali. Natorniast, jeieli nie ma wyrokbw, to prosze nie rnbwit, i e  b y b  co i  tam robione niezgodnie 
z prawern. Dziekuje. 



Gtos zabral Burmistrz Miasta Pan Michal Piszko: Pani Przewodniczqca, Wysoka Rado. Panie 
Burmistrzu, ja potwierdzam i podtrzymuja - byto niezgodnie z prawem. l a  Panu przeczytam wnioski 
kohcowe z raportu wydanego przez bieglego. Zaraz doktadnie Panu przeuytam co zrobiono nie tak: 
"Podstawa wydania zezwolenla na usuniecie drzew nie zgadza sie z neczywistoiciq. " - I to j u t  t e i  
zostalo potwierdzone przez Konserwatora. 
Radny Pan Bogustaw Szpytma: Panie Burmistrzu - sprawa trwa w Sqdzie, co Pan wyczytuje? 
Burmistrz Miasta Pan Michal Piszko: W tadnym Sqdzie sprawy nie ma. Jest w Prokuraturze. 
Radny Pan Bogustaw Szpytma: W Prokuraturze. Trwa postapowanie. 
Przewodniczqca Rady Pani El ib ieta t y ty t i r ka :  Proszg o pozwolenie na wypowiedzenie sig przez 
Pana Burmistrza. 
Burmistrz Miasta Pan Michak Piszko: ,,Decyzja nr 311/2014 stanowi m.in. i e  usunieciu podiega 
dwadzlefcia sztuk drzew gatunku iwierk, z uwagi na to, t e  zagratajq murom. Gdy tyrnuasem 
rnateridy fotografiune jak i wykonana inwentaryzacja tego nie pohvierdzi/y. W obebie mum 
i w bezpoirednirn ich sqsiedztwie nie rosly i nie rosnq tadne Swierki." Druga rzecz: , Wycinka dnew 
spowodowala zgodnie z art. 47 par.2 k.c. uszkodzenie lub istotnq ziniane caloici gruntdw w tym 
znaczne zubozenie wart&ci gruntu. Nieruchomoit pozostawiono w stanie pogorszonyrn, 
pornniejszajqc w znaunyrn stopniu j e j  wartoSt. " Przy pom inam, i e  to Burmistrz odpowiada za mienie 
gminne. Kolejna rzecz. Czytam to co napisat biegty z zakresu opracowania materii: ,,Pozyskane 
drewno zostalo zagospodarowane przez dz iehwce bezprawnie. Wydana decyzja administracyjna 
zezwalajqca na usuniecie drzew przesqdzad moze jedynie o legalnoici wykonania czynnoici 
techniunej jakq bylo wyciecie drzew. Natomiast nie uprawniala posiadaua gruntu czyii dziertawcy 
do zagospodarowania drewna. W przedmiocie tym nie podjeto stosownej uchwa/y Rady Miejskiej 
wyraiajqcej zgode na przekazanie mienia dz iehwcy w postaci pozyskanego drewna, rdwniez nie 
zostala podpisana urnowa z Gminq Miejskq Klodzko, z ktdrej by wynikalo, t e  dzieriawca terenu mote 
zagospodarowat pozyskane drewno. W zwiqzku z powyiuym nalety shvierdzit, ze doszlo do 
kradziezy drewna. " 
I tg kradziei i kto to zrobil bgdzie ustajala Prokuratura. Moina by jeszue bylo wiele rzeczy tutaj 
czytat. W kaidym razie, ja jestem pewny na 100% Panie radny Szpytma, i e  pozwoienia na budowg 
na terenach zamknlgtych i wytqczonych z jurysdykcji organu administracji architektoniczno- 
budowianej jakim jest Starostwo Powiatowe w Klodzku - nie bylo, jak i rbwniei na chwile obecnq nie 
ma pozwoienia na budowg, ktbre by Pan Starosta wydat - budowy koiei gondoiowej na terenach, na 
numerach dziatek na ktbrych ma pozwolenie, poniewai zostato ono uchylone z wniosku Prokuratury. 
I to pokazuje Prosze Pahstwa - Bo kto przygotowywat to pozwolenie na budowg? Kto sig pod nim 
podpisywat? - Sluiby Urzgdu. I pmkuratura bezsprzecznie stwierdzita, t e  doszlo do sfabzowania 
podpisow. Czyii przy przygotowywaniu wniosku o pozwolenie na budowe i catej dokumentacji, w tym 
Urzedzie, w tym miejscu dochodzito do fakzowania podpisow. I to bylo - przypominam - za 
Paiiskiego urzgdowania. Dzigkuje. 

Gtos zabral radny Pan Boguslaw Szpytma: Prosze Pahstwa. Jeszcze raz z pelnq BwIadomoSciq 
ofwiadczam, i e  jedyny wyrok skazujqcy, otrzymal wspolpracownik Pana Burmistrza Piszko za 
ktamstwo o tym, i e  drzewo bylo kradzione. To jest jedyny wyrok prawomocny w tej sprawie. Inne 
sprawy siq nie zakohczyly. Dzigkujq. 

Gtos zabrat radny Pan Krzysztof Mqka: Dzigkujg za gtos. Chcialem tylko zwrocit Pahstwu uwagg 
i miet t e i  proibg do Pana Burmistrza, bo tak pigknie nam tutaj opowiedziat historig. Cieszg sic, te  
dotqcza do grupy historykbw w naszym mieicie, ale t e i  prosze o zaproponowanie rozwiqzania na 
dzieh dzisiejszy, na teraz dla mieszkaiicow Owczej Gbry. l a  t e i  kiedyi bytem mieszkaiicem Owczej 
Gbry, znam to miejsce doskonaie. Odkqd mieszkalem na Owuej Gbrze nikt tam paicem nie klwnql 
jei l i  chodzi o zabezpieczenie Fortu. Musimy sig zastanowit, czy rzeuywiicie chodzi nam o Fort, czy 
chodzi nam o park, o co nam chodzi? Tam sie kiedyd wydarzy katastrofa. Nie wiem jak jest dzisiaj, 
moze j u t  nie, bo tam bytem ostatnio na jesieni i tam sic przejiC po prostu nie da. Tam jest wszystko 
zaroinigte. ~c ie ik i ,  ktbrymi kiedyf normalnie motna byto spokojnie spacerowat teraz sq zaro8nigte. 
Kiedyi bawilo sig tam sporo dzieci. To bylo niebezpieczne, bo tam sig zapada w wielu mlejscach. 
Sq tam korytarze minerskie, ktbre wychodzq poza sam Fort, tam gdzie rosnq te WSpOfnniane drzewa. 
Same liicie nie stanowiq problemu, chociai wlem, i e  rnieszkahcy Owuej Gbry czgsto ubogacaja 
uiyiniajq t q  ziemig skoszonq trawq,, czy iisCmi, ktore z drzew gdzie8 muszq spadat. Ten Fort jest 



historiq. On jest dopelnieniern gk6wnej Twierdzy. Przez trzydzieici iat odkqd rnieszkarn w Klodzku 
naprawde nikt nie kiwnql palcern. Byl jaki i  pornyst. Pan Burmistrz Szpytrna rnial taki pornysl. Nie 
udato sig go zrealizowat. Proszg przedstawie jakqi wlasnq koncepcje i teby to nie dziatato na zasadzie 
tylko takiej, i e  przyporninarny jakiek wydarzenia, kt6re kiedyt miah/ rniejsce i z tego powodu robimy 
sobie dzisiaj karnpanie. Ja t e t  jestern dzisiaj w tej kadencji po raz pierwszy radnym i tet  chclalbyrn 
jakq4 odpowiedzialnott rnlet za ten Fort pornocniczy. Tet rnnie serce boii jak to  wygiqda. Byty takie 
lata, i e  przynajrnnlej te sarnosiejki byty wycinane. Byty to czpsto sytuacje akcyjne - raz, dwa razy 
w roku sie to dzialo. Mieszkahcy Owczej Gbry na pewno o tyrn wiedzq."~atorniast od pewnego czasu 
nie dzieje sie tam nic. Drzewa, ktbre zostaty powalone, one dalej let% one niszczq te mury, 
rozpychajq je. I rnoterny slg tak przerzucat caty czas, kto cot tam kiedyi powiedzial, co zrobil itd. 
Mote rbbrny to w sqdach, nie wiern, ale nie rbbrny tego tutaj, poniewai z tego nas rnieszkahcy 
rozliuq, z tego co zrobimy. To zostalo narn powierzone na dzieli dzisiejszy i tyie. Dziekujq. 

Gtos zabral Burrnistrz Miasta Pan Mlchak Piszko: Pani Przewodniaqca, Wysoka Rado. Ja cab czas 
jednq rzecz chciatbyrn Palistwu przekazat, a szczegbinie Panu radnernu i Palistwu radnyrn z opozycji. 
Tam w tej chwiii trwa postepowanie prokuratorskie. Sq pewne zasady, ktbrych rnusirny dochowat. 
I mi tet  serce sie kraje jak widzq material drzewny, ktbry tam pozostal niszczeje I jest ewentualnie 
rozgrabiany przez osoby ttzecie, ale na chwilg obecnq do rnornentu nie skoliczenia postgpowanla 
przez Prokuratora I nie zrobienia ogledzin przez biegkgo naprawdg rnamy zwiqzane rgce. 

Przewodniczqca Rady Pani Elibieta iytyhska na tyrn etapie zakoliczyta dyskusje w tyrn ternacie. 
Radny Pan Bogustaw Szpytma: Panie Burrnistrzu, Prokurator nie zabrania sprzqtat irnieci. 
Przewodniczqca Rady ptzywotala radnego Pana Boguslawa Szpytrne do porzqdku, w zwiqzku 
z zabieraniern glosu bez uzyskania na to zgody. Przewodniaqca Rady poprosita o zachowanie powagi. 

Na tyrn dyskusje zakohczono. 

W sprawach r6inych Przewodniczqca Rady Pani Elibieta iytyfiska wreczyla Panu Zdzislawowi 
Dudzie podziekowanle od Klubu Inicjatyw Mlodziety za wsparcie organizacyjne i logistyane 
Migdzynarodowego Konkursu Pletni 1 Piosenki Esperanto oraz Muzykl Klasycznej Ako-Skrzy-For, kt6ry 
odbyt sie w dnlach 23-26 wrzeinia 2018 r. 
Radny Pan Zbigniew Nowak odbierze takie samo podziekowanle w p6iniejszyrn terminie, poniewat 
musial opugcik obrady. 

Na tyrn etapie Przewodniczqca Rady poinforrnowala o zakohaeniu punktu - sprawy rbine. 
Jednoaesnie poprosila o uspokojenie swoich ernocji: Apeluje do Pahtwa, poniewai jest taki czas, 
w ktbryrn wszyscy postuiujerny o to i stararny sie, ieby uspakajak swoje ernocje i starat sig by6 
bardzie iyal iwyrni dla siebie. Ja r6wniei bgdg sig o to starat i apeluje takte do Palistwa, aby 
rozrnawiat rnerytorycznie. 
Przewodniczqca Rady tyczyla wszystkim wspanialego wypoczynku podczas ferii zirnowych. 

15. Zakohczenle sesji. 
Po wyczerpaniu wszystklch punktbw porzqdku obrad Przewodnicz~ca Rady Pani Elibieta iytyhska 
zarnkngta obrady rnowiqc: ,,Zamykam o4rady IVsesji  Rady Miejskiej w K/odzkuff. 

Zakohaenle sesji nasmilo o godz. 17:20 

Protok6t soorzadzila: 
PrzewodniczmRady Miejskiej w Kkdzku 



*) Rozporqdzenie Parlamentu Europejskiego i Rady WE) 20161679 z dnia 27.04.2018 r. w sprawie ochrony os6b 
f i c m y c h  w zwi* z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego p n e w  takich danych 
oraz uchwalenia dyrektywy 95146lWE (og6lne rozporqdzenie o ochronie danych) 


